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Protokół Nr: LI/2023 

 

Nazwa sesji:   LI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie Oczy  

Data sesji:  30.11.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:59 

Godzina zakończenia:  11:23 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Antoni Mach 

2. Krzysztof Gujda 

3. Waldemar Sęga 

4. Ryszard Osowski 

5. Zenon Kociołek 

6. Stanisław Mątkowski 

7. Bogusława Lichacz 

8. Jan Dec 

9. Wiesław Kuterbach 

10. Franciszek Bajan 

11. Piotr Jacyk 

12. Maria Preweda 

13. Ryszard Pietrucha 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

(zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pan radny A. Mach 

zapytał kto będzie obsługiwał odśnieżarkę. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że pracownik urzędu. 

Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Budowa przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy" realizowanego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, operacja typu "Gospodarka wodno-

ściekowa", poddziałanie "Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub 

rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i 

w oszczędzanie energii". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie Gminy Wielkie Oczy" realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014-2020, operacja typu "Gospodarka wodno-ściekowa", poddziałanie "Wsparcie inwestycji 

związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w 

tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii" (zał. Nr 5). Pani skarbnik E. Słotwińska 

wspomniała, że żeby rozpocząć procedurę przetargową i podpisać umowę z wykonawcą jeszcze w tym 

roku, należy podjąć uchwałę zaciągającą zobowiązanie w tym roku, a realizacja i płatność w roku 

następnym. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na 
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realizację zadania pn.: "Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy" 

realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, operacja typu 

"Gospodarka wodno-ściekowa", poddziałanie "Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, 

ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię 

odnawialną i w oszczędzanie energii" podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Opracowanie 

dokumentacji projektowej na budowę i przebudowę dróg gminnych". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę 

i przebudowę dróg gminnych" (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowej 

na budowę i przebudowę dróg gminnych" podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Przebudowa, 

nadbudowa i rozbudowa budynku szkolno-przedszkolnego w Wielkich Oczach dla potrzeb 

montażu dźwigu osobowego z budową dojścia do drzwi". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Przebudowa, nadbudowa i rozbudowa budynku 

szkolno-przedszkolnego w Wielkich Oczach dla potrzeb montażu dźwigu osobowego z budową dojścia 

do drzwi" (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z 

przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Przebudowa, nadbudowa i rozbudowa budynku szkolno-

przedszkolnego w Wielkich Oczach dla potrzeb montażu dźwigu osobowego z budową dojścia do 

drzwi" podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na: "Wykonanie prac z zakresu zagospodarowania 

lasu oraz pozyskania i zrywki drewna w lasach mienia komunalnego Gminy Wielkie Oczy". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na: "Wykonanie prac z zakresu zagospodarowania lasu oraz pozyskania i zrywki 

drewna w lasach mienia komunalnego Gminy Wielkie Oczy" (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na: "Wykonanie prac z zakresu 

zagospodarowania lasu oraz pozyskania i zrywki drewna w lasach mienia komunalnego Gminy Wielkie 

Oczy" podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Przebudowa wraz ze 
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zmianą sposobu użytkowania części budynku po byłej szkole podstawowej na budynek OSP w 

Kobylnicy Wołoskiej (etap II)". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania 

części budynku po byłej szkole podstawowej na budynek OSP w Kobylnicy Wołoskiej (etap II)" (zał. Nr 

9). Pan radny R. Osowski zapytał czy był wykonywany wstępny kosztorys inwestycji. Pan wójt A. 

Hawrylak odpowiedział, że wstępny kosztorys był wykonywany, a szacowany koszt pełnego remontu j. 

kwota około 600 tys. zł. Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z 

przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania części 

budynku po byłej szkole podstawowej na budynek OSP w Kobylnicy Wołoskiej (etap II)" podjęto 

jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 10). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani K. Sopel, która przedstawiła uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (zał. Nr 11). Pan Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk 

przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pytań i 

dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

12. Wniosek formalny Radnego Piotra Jacyk o obniżenie średniej ceny skupu żyta podanej przez 

GUS z kwoty 89,63 zł za dt do 70,00 zł za dt. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani inspektor A. Maciejskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2024 r. (zał. Nr 12). Pan radny R. Osowski poprosił przewodniczącego Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy o przedstawienie opinii 

wypracowanej podczas obrad komisji dnia 22.11.2023 r. Pan Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił stanowisko 

członków komisji, którzy byli za podjęciem uchwały lecz, 5 radnych było za i 1 radny wstrzymał się od 

głosu. Pan radny P. Jacyk złożył wniosek o utrzymanie stawki z roku poprzedniego uzasadniając go złą 

sytuacją gospodarstw rolnych. Pan radny wspomniał również o planach rekompensaty ze strony rządu 

dla gmin, które utrzymają podatki na tym samym poziomie. Pan przewodniczący Z. Kociołek ogłosił 

przerwę na wprowadzenie wniosku do porządku obrad. Po przerwie Pani inspektor A. Maciejska 

zauważyła, że jeżeli projekt uchwały zostanie zmieniony wówczas trzeba będzie jeszcze raz wysłać go 

do zaopiniowania przez Podkarpacką Izbę Rolniczą, a jeśli Izba Rolnicza nie zdąży zaopiniować i uchwała 

nie zostanie podjęta do końca roku wówczas od 01.01.2024 r. będzie obowiązywała stawka GUS. 

Rozpoczęła się krótka dyskusja na temat zasadności utrzymania stawki na tym samym poziomie 

podczas, której zauważono, że dla dużego rolnika jest to koszt ok 500 zł rocznie, co nie powinno być 

dużym obciążeniem, a jeśli teraz nie podniesiemy stawki to w kolejnych latach trzeba będzie ją 

podnieść więcej. Poddano wniosek formalny pod głosowanie. Wniosek formalny o obniżenie średniej 

ceny skupu żyta podanej przez GUS z kwoty 89,63 zł za dt do 70,00 zł za dt został odrzucony nie 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 1 7,69% 

Jestem przeciw 8 61,54% 

Wstrzymuję się 4 30,77% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 
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Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Antoni Mach Wstrzymuję się 

Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Jan Dec Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2024 r. 

 

Pan radny R. Osowski zapytał jaką stawkę podatku mamy w stosunku do gmin ościennych. Pani 

inspektor A. Maciejska odpowiedziała, że wg jej wiedzy Gmina Stary Dzików powinna mieć stawkę 

74,00 zł za dt i Gmina Oleszyce miała obniżyć stawkę, a pozostałe gminy mają stawki na poziomie GUS. 

Pan radny P. Jacyk wspomniał, że ma nadzieję, że nie stracimy na tej decyzji. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2024 r. podjęto nie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 84,62% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 

rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani inspektor A. Maciejskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok (zał. Nr 13). 

Pan Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem 

uchwały. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu radnemu P. Jacyk, który przedstawił uchwałę w 

sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (zał. Nr 14). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę 

pod głosowanie. Uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 
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Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu inspektorowi K. Bołotiuch, który przedstawił 

uchwałę w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok" (zał. Nr 15). Pan radny R. Osowski 

zapytał o ilość organizacji pozarządowych w gminie. Pan inspektor K. Bołotiuch odpowiedział, że nie 

jest prowadzona ewidencja ale powinno być kilkanaście organizacji. Więcej pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy 

Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok" 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025 (zał. Nr 16). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

18. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych za 2022 rok. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił informację na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych za 2022 rok (zał. Nr 17). 

 

19. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach:  
- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy; 

- w uroczystości 105 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości; 

- w spotkaniu z prezesami OSP, PSP oraz przedstawicielem WFOŚiGW nt. bitwy o remizy. Wspomniał 

również, że jesteśmy już wpisani do listy gmin, które miały najwyższe frekwencje w swoich powiatach. 

Otrzymaliśmy informację o sposobie podziału pieniędzy i rodzaju wydatków na jakie możemy je 

przeznaczyć; 

- w uroczystym przekazaniu samochodu średniego strażackiego OSP w Łukawcu; 

- w podpisaniu umowy dotacji na 88 oczyszczalni z Urzędem Marszałkowskim, dodał również, że 

mieliśmy przyjemność gościć wice marszałka Piotra Pilcha, który przyjechał do Naszej Gminy w celu 

podpisania umowy. Jest to dofinansowanie tzw. 1 edycji, której wniosek składaliśmy jeszcze w maju 

2022 roku. Kwota dofinansowania to 2,6 mln zł. 

Pan wójt A. Hawrylak wspomniał również, że wg wytycznych jakie otrzymał, 250 tys. zł za 

frekwencję w wyborach dla KGW, ma być podzielone równo na każde koło w gminie. Nadmienił 

również, że nie posiada jeszcze informacji na temat środków dla klubów sportowych i funduszu 

obywatelskiego. Wspomniał również, że zakończyły się prace przy przebudowie schodów w ZSP WO 

oraz zakończony został 2 etap budowy sali gimnastycznej w Łukawcu, który polegał głównie na 

budowie ścian zewnętrznych i wewnętrznych, budowie dachu nad zapleczem sali oraz przedszkola, a 

następnie zostanie odebrany również 3 etap, czyli budowa dachu nad salą gimnastyczną, montaż 

stolarki okiennej, część tynków oraz instalacji i wylewek. Pan wójt dodał również, że na końcowym 

etapie jest budowa oświetlenia i wymiana opraw oświetleniowych, jednak ze względu na problemy z 

dostawami materiałów wykonawcy mogą nie terminowo ukończyć roboty. 

 

20. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny W. Sęga zapytał czy prace przy śluzie w Żmijowiskach objęte są gwarancją. Pan wójt A. 

Hawrylak odpowiedział, że takie pracę nie są objęte gwarancją, a wykonawca zalecał żeby wzmocnić 

ten teren. Pan radny F. Bajan wspomniał, że sprawa z psami w Kobylnicy Ruskiej została już zakończona 

i zapytał kto będzie ponosił koszty utrzymania tych zwierząt. Zwrócił się również do wójta aby 

uwzględnić w budżecie inwestycje dla Kobylnicy Ruskiej w związku ze stacjonowaniem wojska w 

świetlicy. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w związku z tym, że została wydana decyzja 

administracyjna zapłaciliśmy za odłowienie psa ok 4 tys. zł i będziemy się starać odzyskać pieniądze od 

właściciela, natomiast jeżeli chodzi o pieniądze z wynajmu to planuje się przeznaczyć je na remont 

budynku oraz na cel wybrany przez sołectwo. Pan radny S. Mątkowski wspomniał o zniszczeniu 

pobocza drogi w Skolinie przez nadleśnictwo oraz poprosił o nadzorowanie sytuacji aby zostało to 

naprawione. Pan wójt A. Hawrylak napomniał, że jeżeli po skończeniu prac nadleśnictwo nie naprawi 

drogi wówczas będziemy interweniować. Pan radny P. Jacyk poruszył temat podcięcia drzew przez Lasy 

Państwowe w Kobylnicy Wołoskiej, ubytku mostku w przysiółku Geregi, zgłosił problem z oświetleniem 

ulicznym w przysiółku Ulica, a także brak jednej oprawy oświetleniowej w przysiółku Romanki. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że gałęzie były przycinane ale po opadach śniegu trzeba jeszcze raz dokonać 

przycinki. Dodał również, że trzeba sprawdzić w jakim stanie jest mostek, a następnie go naprawić. Pan 
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wójt A. Hawrylak wspomniał również, że firma w dniu dzisiejszym miała zakończyć wymianę lamp 

jednak czeka na dostawę brakującego sprzętu w związku z czym w niektórych miejscach brakuje jeszcze 

nowego oświetlenia. Dodał, że jeszcze raz zgłosi do energetyki problem z oświetleniem ulicznym. Pan 

radny R. Osowski zwrócił uwagę na temat drogi od Łukawca w stronę Lubaczowa i poprosił wójta o 

sprawdzenie czy na remontowanych odcinkach tej drogi zostanie wydłużona gwarancja. Rozpoczęła 

się dyskusja na temat remontowanego odcinka drogi od Łukawca. Pan sołtys wsi Łukawiec S. Mokrzycki 

zgłosił potrzebę piaskowania dróg. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w dniu wczorajszym 

rozpoczęto piaskowanie jednak ze względu na mróz w nocy dalsze piaskowanie było niemożliwe i w 

dniu dzisiejszym wykonawca miał kontynuować piaskowanie  po całej długości dróg gminnych. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek zwrócił uwagę na problem z opóźnionym odśnieżaniem i piaskowaniem 

dróg w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że firma odśnieżająca musiała w nocy przerwać 

piaskowanie ponieważ z powodu zbyt niskiej temperatury mieszanka solno-piaskowa zbrylała się, 

piaskowanie powinien wznowić po nieznacznym ociepleniu. Rozpoczęła się dyskusja na temat 

odśnieżania i piaskowania dróg podczas, której poddano propozycję aby zabezpieczyć sołectwa w 

piasek z solą. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Franciszek Bajan 

Stanisław Mątkowski 

 

21. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 11:23. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


